

CARBURATEUR des SERIES 41 et 51

A inserer rubrique 11 pages 6 et 7
du classeur Pièces de Rechange
Insert into heading 11 pages 6 and 7
Spare Parts binder

Afin d'éviter des incidents de carburation, tels que manque de ralenti, richesse etc ... provoqués par le déboitement des raccords coudés d'extrémité des commandes de gaz et starter du chapeau de chambre. Une petite bride est montée d'origine depuis le 20.02.79 maintenant désormais ceux-ci en position.

Nous conseillons le montage de cette bride de référence 24154, disponible au Service Pièces de Rechange, comme indiqué sur le dessin ci-dessous sur les machines 41-51 qui n'en sont pas pourvues.

CARBURETTOR FITTED ON MOPEDS TYPES 41 - 51 -

Throttle and choke controls are coupled to the carburettor by means of bent nipples. If these nipples are disconnected from bowl cover, carburettor failures may arise such as uneven idler, too rich air fuel mixture. From February 20.1979 a small bracket part number 24154 is now fitted to all carburettors as standard equipment. This bracket secures both nipples firmly.

We recommend to install this bracket, available from Our Spare Parts Department, on 41-51 mopeds manufactured prior to this date.

